



LÖFT

BUSINESS CONCEPT & PHILOSOPHY

1. Our notion is to create LOFT furniture stores known for bringing urban living to the region. Centered around sofas, modern yet rustic living spaces and furniture, it creates an experience capable of inspiring new ways of loft style living.
2. Our objective is to define trends, not follow them.
3. The goal is to identify our self's as a living example of modern, loft-style living culture
4. Our core competence is variety of 400-500 sofa models imported mainly from Europe, Eastern Europe and Far East.
5. Our collaterals are an extension of our brand culture.
6. We are selective in the choice of materials, formats, and visual style we carry across all brand applications to implement the brand experience beyond the walls of the store.
7. Our approach is to define an architectural "formula" that takes into due consideration the qualities and the constraints of the existing, space, the store's commercial strategy as well as its brand identity.



مفهوم وفلسفة الأعمال

١ فكرتنا تركز على إنشاء معارض أثاث تستقطب أساليب معيشة عصرية متطورة للمنطقة . حيث أن تلك الأساليب تتميز بكل ما هو جديد وكذلك لمسات من الماضي. فإن هذا سيجعلنا قادرين على إستلهام طرق حديثة للمعيشة المنزلية بطابع مختلف

٢ هدفنا هو تحديد أساليب معيشة جديدة وليس السير خلفها

٣ غايتنا تحديد أسلوب متطور للمعيشة المنزلية يسير على الثقافة العصرية الحديثة

٤ تميزنا هو في مجموعتنا الكبيرة ما بين ٤٠٠ إلى ٥٠٠ موديل كنب ذات صناعة أوروبية وشرق أوروبية وأسيا الوسطى.

٥ مهمتنا هي ضمان إمتداد مفهوم العيش المتطور وترسيخ العلامة التجارية لدينا

٦ لدينا الخبرة الجيدة في إنتقاء وإختيار الأصناف والأشكال . كما أننا نقوم بعمل تدقيق على كل القطع الحاملة لعلامتنا التجارية لترسيخ العلامة التجارية داخل المعارض

٧ نهجنا هو تعريف الصيغة الهندسية التي تأخذ بعين الاعتبار. متلازمة الصفات والقيود من القائمة والفراغات الإستراتيجية التجارية للمتجر. وكذلك هوية العلامة التجارية

LOFT

Phone: +966 12 256 5514 - Fax: +966 12 256 5711
info@loftstore.com | www.loftstore.com

لوفت

تليفون: +966 12 256 5514 - فاكس: +966 12 256 5711
www.loftstore.com | info@loftstore.com